
 
 

Summering Styrelsemöte i Virestads Friskola Ekonomisk förening 2013-04-08 
Närvarande: Daniel Uppsäll, Lotta Feldt, Tomas Harrysson, Ylva Sandström, Henrik Falck, 
Stina Ramberg F, Per-Johan Åhman, Karin Axelsson, Christina Björkman, Liselott Kjellberg 
 
  

Enkäten om kvalitén på skolorna 
Styrelsen gick igenom sammanställningen av kvalitetsenkäten som föräldrarna fick svara på i 
slutet av förra höstterminen. Styrelsen beslutade att lyfta information, miljö (ute och inne) 
samt styrelsens synlighet. Christina och personalen har också gått igenom 
sammanställningen och jobbar med de områden som berör dem direkt. 
 
Personal och verksamhet 

 Styrelsen fick en genomgång av vad skolhälsovård innebär.  

 Christina har undersökt intresset för förskoleklass till hösten. Preliminärt är det 7 st i 
Bråthult och 3 st i Virestad, men det finns fler intresseförfrågningar. Hon kommer att 
jobba vidare med förskolan. 

 Styrelsen diskuterade val av samarbetspartner för klass 6 nästa läsår. Valet står 
mellan att fortsatta med Karl-Oskar eller byta till Linnéskolan. Frågan ska utredas 
mer, men beslut ska tas senast 1 maj.   

 Personalen har gjort en behovsanalys på teknisk utrustning. 

 Styrelsen beslutade om följande policy för evenemang i kyrkan: Vi vill ha kvar 
möjligheten att vara i kyrkan som rum/lokal, men det är personalen som äger frågan 
om program. Varje tillfälle ska utvärderas.   

 
Ekonomi 

 Uppföljning av periodbokslut t o m februari är gjord. Utfallet ser fortfarande positivt 
ut. Det är några få avvikelser mot budget 

 Arbetet med budget för nästa år inleds den 14 april. 

 Sista dagen för överklagande av underskott är den 19 april. Stina och Tomas träffade 
Anne Hallberg på förvaltningen den 5 april för avstämning. 

 
Styrelsen övrigt 

 Nästa ordinarie styrelsemöte 14/5 18.30 i Virestad. 
 

            
 
  //Styrelsen gm Ylva Sandström 


